

ຕິດຕໍ່: ພະນະທ່ານ ອິນເດຍ ເມີເກີເຊິນ H.M. India Merkerson
ພະແນກ ຄົມມະນາຄົມ ແລະ ສື່ສຳພັນ ຂອງ ຢູເອັນ ສະວິສອິນໂດ
Email: hm.royalmmmd.sec@un-swissindo.org
Fax: 1-847-526-3681



ການເຜີຍແຜ່ທາງສື່

ເພື່ອປ່ອຍໃນທັນທີ

"ລາຍຮັບຂັ້ນພື້ນຖານຕະຫລອດຊີວິດບໍ່ສາມາດຈະຢຸດໄດ້ໃນອິນໂດເນເຊຍ ແລະ ໃນໂລກ!"

ເມືອງ ຊີຣີບອນ, ຈາວາ, ອິນໂດເນເຊຍ, ວັນທີ 12 ມິຖຸນາ 2017 - ບັດຂອງຂວັນ M1 Voucher, ເຊິ່ງ ຄ້າປະກັນລາຍຮັບພື້ນຖານ ຕະຫລອດຊີວິດໄດ້ຖືກປ່ອຍໃຫ້ປະຊາຊົນອິນໂດເນເຊຍ, ເປັນປະພາຄານຂອງໂລກ, ໃນວັນທີ 9 ພຶດສະພາປີ 2017. ເປັນສ່ວນນຶ່ງຂອງພາລະກິດຄົບວົງຈອນຂອງການສັ່ງຈ່າຍເລກທີ 1-11 ເພື່ອປັບປ່ອຍໂລກອອກຈາກລະບົບຂ້າທາດ. ພາລະກິດສິດທິມະນຸດນີ້ໄດ້ເລີ່ມມີຂຶ້ນທັງທຸກແຂວງໃນອິນໂດເນເຊຍ ດ້ວຍບັດຂອງຂວັນ M1 Vouchers ຫລາຍພັນໄດ້ຖືກແຈກຢາຍ ແລະ ຕຽມເຂົ້າທະນາຄານ. ມີຂ່າວແຜ່ກະຈາຍໄປທົ່ວໂລກເພື່ອໃຫ້ອິດສະຫລະພາບແກ່ມະນຸດຊາດທັງໝົດຈາກການກົນສິນບົນ, ການເກັບດອກເບ້ຍແບບຂຸດເລືອດໃນອະດີດທີ່ຜ່ານມາ ແລະ ປ່ຽນລະບົບການເງິນໃໝ່ໃຫ້ກາຍເປັນແບບໃໝ່ຂອງຄວາມຈະເລີນຮຸ່ງເຮືອງ, ມີສັນຕິພາບ ແລະ ຄວາມສາມັກຄີເພື່ອ ການສ້າງຂອງພະເຈົ້າ ຢູ່ບົນໂລກໃຫ້ເໝືອນໃນສະຫວັນ.

ບັດຂອງຂວັນ ເອັມວັນ ທີ່ສູງສູ່ງໍາຄ່າ ແລະ ມີຄ່າທາງປະຫວັດສາດນີ້ ເປັນສ່ວນໜຶ່ງຂອງການສັ່ງຈ່າຍເລກທີ 1 - 11. ມັນເປັນການໃຫ້ຂອງຂວັນແກ້ໄຂໂລກທາງດຽວເທົ່ານັ້ນທີ່ໄດ້ອອກແບບມາເພື່ອປັບປ່ອຍ ກວ່າ 7,500 ລ້ານຄົນໃນ 5 ທະວີບ, ມອບລາຍຮັບພື້ນຖານທີ່ຮັບປະກັນສໍາລັບຊີວິດໃຫ້ໝົດທຸກຄົນ, ໃຫ້ທຶນບັນດາໂຄງການຊ່ວຍເຫລືອລ້າ, ສ້າງເມືອງໃໝ່ທີ່ມີນະວັດຕະກຳທັນສະໄໝ (ເປັນມິດກັບຊຸມຊົນ) ໃນແຕ່ລະທະວີບ, ເປີດຄວາມຄິດສ້າງສັນແບບທຳມະຊາດ, ພື້ນຟູຄວາມໝັ້ນຄົງທາງເສດຖະກິດ, ສັກສີຂອງຄວາມເປັນມະນຸດ ແລະ ປົກປ້ອງໂລກ ແລະ ລະບົບນິເວດຂອງມັນ. ພາລະກິດນີ້ໄດ້ ຖືກອອກແບບໂດຍອົງການ ຢູເອັນ ສະວິສອິນໂດ ໂດຍ ກະສັດຂອງກະສັດ, ພະມະຫາກະສັດອົງທີ K.681, ພະນະທ່ານ. ເອວັນ. ຊີໂນ. ເອເອສ.ເອສ “ ທຸ “ ໄອອາຣ໌.ຊຸກິຣາໂຕໂນໂຕເນໂກໂຣ ເຮັສ.ດັບເປັນຢູ.ເອສທິ.ເອັມວັນ A1.Sino.AS.S"2".IR. Soegihartontonegoro H.W.ST.M1 (aka M1).

ບັດຂອງຂວັນພັນທະມະນຸດ M1 ສາມາດໃຊ້ໄດ້ເປັນກົດຫມາຍ ແລະ ຖືກກົດຫມາຍເປັນສັນຍາຜູກມັດລະຫວ່າງສາມຝ່າຍ - M1 (ເຈົ້າຂອງສິດ ແລະ ຜູ້ຖືຄອງຊັບສິນ, ຖະແຫລງການ AB), ທະນາຄານທີ່ຖືກແຕ່ງຕັ້ງ ແລະ ປະຊາຊົນຂອງໂລກ ເປັນຜູ້ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດຜູ້ທີ່ຈະຖືໃບມອບສິດ - ທີ່ໃຫ້ສິດຜູ້ຮັບແຕ່ລະຄົນ, ດ້ວຍຫລັກຖານທີ່ເຫມາະສົມ, ບໍ່ເກີນ 6 ລ້ານໂດລາສະຫະລັດຕະຫລອດຊີວິດ, ເຊິ່ງຈະໄດ້ຖືກຮັກສາເປັນເງິນຝາກໂດຍທະນາຄານເພື່ອສ້າງລາຍຮັບພື້ນຖານປະຈຳເດືອນ ແລະ ຄວາມໝັ້ນຄົງທາງດ້ານການເງິນທີ່ຈະຂັບເຄື່ອນມະນຸດອອກຈາກ ເຫວເລີກຂອງ 'ການລອດຕາຍ, ການດຳລົງຊີວິດຢ່າງສົມບູນ, ຊີເຮືອນ ແລະ ຍານພາຫະນະ ແລະ ຕອບສະຫນອງຄວາມໝັ້ນຄົງທາງດ້ານການເງິນສໍາລັບການດຳລົງຊີວິດຂອງຄອບຄົວຂອງເຂົາເຈົ້າ.

ອົງການ ຢູເອັນ ສະວິສອິນໂດ (UNS) ມີຄວາມຄືບໜ້າຫລາຍ, ເຖິງວ່າຈະມີຜູ້ບໍ່ຫວັງດີ ແລະ ແລະ ຝ່າຍກົງກັນຂ້າມ, ຜູ້ທີ່ຕ້ອງການທີ່ຈະຮັກສາສະຖານະພາບທີ່ເປັນຢູ່, ແລະ ດຳເນີນການສະແຫວງຜົນປະໂຫຍດຈາກປະຊາຊົນ ແລະ ສິດທິມະນຸດຂອງເຂົາເຈົ້າ, ໃນຄວາມພະຍາຍາມເພື່ອຄວບຄຸມ ແລະ ສະສົມຄວາມຮັ່ງມີຂອງໂລກ. ຢ່າງໃດກໍຕາມ, ປະຊາຊົນສາມາດ ແລະ ໄດ້ເຫັນເອກະສານ ແລະ ການບັນທຶກທາງປະຫວັດສາດໄດ້ພິສູດຄວາມຖືກຕ້ອງຂອງ ອົງການ ຢູເອັນ ສະວິສອິນໂດ ແລະ M1 ໄດ້. ທັງໝົດທີ່ສໍາຄັນລວມລະຫັດໃນ ໄມໂຄຣຟິມເລກທີ 99.98 ແລະ F.L.O ແມ່ນໄດ້ຖືກຍຶດຄອງໄວ້ພາຍໃຕ້ອຳນາດດຽວຂອງ M1 ແລະ ຢືນຢັນເປັນຄວາມຖືກຕ້ອງຕາມກົດຫມາຍສູງສຸດ.

ເນື່ອງຈາກການເປີດຖະແຫລງການໃຫ້ຍ່າຍໄດ້ຈັດຂຶ້ນໃນວັນທີ 16 ຕຸລາ 2016, ໂດຍ M1, ທັງໝົດໄດ້ປະກາດຕໍ່ສາທາລະນະ ແລະ ເພາະສະນັ້ນຈຶ່ງປະກາດຜົນທີ່ຖືກຕ້ອງຕາມກົດຫມາຍ, ລວມທັງລັດຖະດຳລັດຮ່ວມກັບ Mahkamah Agung (ສານປະຊາຊົນສູງສຸດ) ຂອງອິນໂດເນເຊຍ, SPRIN NO. UN-81704/009 M1 ໃນວັນທີ 24 ມິຖຸນາ, 2016 ແລະ ອົງການ ຢູເອັນ ສະວິສອິນໂດ UNS, ໄດ້ສ້າງຖານະຂອງ ຢູເອັນ ສະວິສອິນໂດ ເປັນປະເທດ ແລະ ຊາດທີ່ສູງກວ່າສະຖາບັນສູງສຸດ. ປະທານາທິບໍດີຂອງ ອິນໂດເນເຊຍ, ຜູ້ວ່າຂອງທະນາຄານແຫ່ງ ອິນໂດເນເຊຍ (BI), ຜູ້ນຳຂອງ 6 ທະນາຄານໃຫ້ຍ່າຍ ແລະ ລັດຖະບານ ແລະ ທະນາຄານຂອງສ່ວນທີ່ເຫຼືອ 884 ທະນາຄານໃນທົ່ວໂລກຈະຖືກເຊື່ອເຊີນເພື່ອເຂົ້າພົບກັບຜູ້ຕາງໜ້າ ອົງການ ຢູເອັນ ສະວິສອິນໂດ UNS ໃນແຕ່ລະປະເທດ, ເພື່ອກະກຽມບັນດາແຜນການເຫຼົ່ານີ້ເພື່ອ ສະຫວັດດີການຂອງປະຊາຊົນ.

ແນ່ນອນວ່າ, ມັນເປັນທີ່ຄາດຫວັງ - ແລະໄດ້ຮັບປະສົບການ - ທີ່ລະບົບປະຈຸບັນ ແລະ ເຈົ້າໜ້າທີ່ກໍ່ວິຈານເຊັ່ນດຽວກັນກັບການຮຽກຮ້ອງທີ່ບໍ່ຖືກຕ້ອງ ກັບ UNS ເຊິ່ງພວກເຂົາຍັງບໍ່ສາມາດພິສູດ ຫລື ປະຕິບັດຕາມໄດ້. ໂດຍສະເພາະກັບ OJK, ອົງການບໍລິການທາງດ້ານການເງິນຂອງອິນໂດເນເຊຍ ທີ່ໄດ້ ຮັບການແຕ່ງຕັ້ງໃນວັນທີ 01 ມັງກອນ, 2014 ໂດຍທະນາຄານກາງຂອງອິນໂດເນເຊຍ, ທ່ານນ້ອງທີ່ເປັນຜູ້ດູແລ "ເພື່ອສະໜັບສະໜູນການສ້າງລະບົບ ການເງິນທີ່ຫມັ້ນຄົງ ແລະ ເຂັ້ມແຂງ." ສໍາລັບຜູ້ທີ່ບໍ່ເຂົ້າໃຈ ສະຖານະທາງດ້ານກົດໝາຍ ແລະ ຖືກກົດໝາຍຂອງ UNS ແລະ M1, ການສື່ສານເຫຼົ່ານີ້ ໄດ້ຖືກຄຸ້ມຄອງທີ່ມີອິດທິພົນຕໍ່ອໍານາດການປົກຄອງຖິ່ນ, ສົມວນຊົນທ້ອງຖິ່ນ ແລະ ຜູ້ຕາງໜ້າລັດຖະບານ, ແລະເພາະສະນັ້ນຈຶ່ງນໍາໄປສູ່ຂໍ້ຮຽກຮ້ອງທີ່ ບໍ່ໄດ້ຮັບການຍິນຍານ, ຖືກໃສ່ຮ້າຍຫມົນປະຫມາດ ແລະ ບໍ່ໄດ້ຮັບການພິສູດຕໍ່ UNS, ໃນຄວາມພະຍາຍາມເພື່ອກົດກັນປະຊາຊົນຈາກການຮຽກຮ້ອງ ສິດທິມະນຸດຂອງເຂົາເຈົ້າ ກັບຄວາມອຸດົມສົມບູນ ແລະ ອິດສະລະພາບ. ມັນເປັນຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງລັດຖະບານໃນການເຮັດວຽກຮ່ວມກັບປະຊາຊົນ ໂດຍປະຊາຊົນ ແລະ ເພື່ອປະຊາຊົນ ແລະ ປະກາດຂໍ້ມູນຂ່າວສານສາທາລະນະທີ່ສໍາຄັນ, ໂດຍສອດຄ່ອງກັບມາດຕາ 4 ຂອງກົດໝາຍສະບັບເລກທີ 14 ໃນປີ 2008 ກ່ຽວກັບການຂໍ້ມູນຂ່າວສານສາທາລະນະ.

ຂໍ້ມູນຂອງບັດຂອງຂວັນ M1 Voucher ແລະ ການປົດປ່ອຍພາລະໜີ້ສິນ, ເປັນສ່ວນໜຶ່ງຂອງການສັ່ງຈ່າຍເລກທີ 1-11 ໄດ້ຮັບການຈັດພິມ ແລະ ອອກ ອາກາດໂດຍ RRI ແລະ TVRI, ສື່ສົ່ງພິມ, ມີຄຸນສົມບັດຄົບຖ້ວນຕາມຂໍ້ກຳນົດຂອງຄວາມເປັນຈິງຢ່າງເປັນທາງການ ແລະ ໃນທາງການເງິນ ... ການແຈ້ງ ເຕືອນທີ່ທຳໃຫ້ເສື່ອມເສຍຂອງແຜນການສັ່ງຈ່າຍເລກທີ 1-11, ທີ່ເປັນແຜນການທີ່ບໍ່ສອດຄ່ອງກັບກົນໄກຂອງການຊໍາລະໜີ້ໂດຍທະນາຄານອິນໂດເນ ເຊຍໄດ້ເປັນການປະເມີນກ່ອນກຳນົດ ແລະ ສະມາຄົມທີ່ຂາດການໄດ້ຕອງທີ່ປາກົດເປັນຂ່າວທີ່ເຂົ້າໃຈຜິດ ຫຼື ຫຼອກລວງປະຊາຊົນ. ມັນເປັນທີ່ຖືກຕ້ອງ ຕາມກົດໝາຍແລ້ວບໍ່ ທີ່ບາງກຸ່ມ ຫຼື ລັດຖະບານທີ່ຈະປ້ອງກັນບໍ່ໃຫ້ມະນຸດມີສິດທິຂອງເຂົາເຈົ້າທີ່ຈະເປັນຢ່າງສະຫງົບ ແລະ ຈະເລີນຮຸ່ງເຮືອງ? ບໍ່ມີຜູ້ ໃດ, ອົງການຈັດຕັ້ງ ຫຼື ລັດຖະບານມີສິດໃນການສະກັດກັ້ນປະຊາຊົນອິນໂດເນເຊຍ ແລະ ປະຊາຊົນໃນໂລກ, ໃຫ້ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດທີ່ຖືກຕ້ອງຕາມ ກົດໝາຍຂອງ M1 Voucher ຈາກການໄດ້ຮັບລາຍໄດ້ຂັ້ນພື້ນຖານຂອງເຂົາເຈົ້າສໍາລັບຊີວິດ. ນີ້ເປັນການລະເມີດສິດທິມະນຸດ!

ການປະກາດສິດທິມະນຸດຂອງ ອົງການ ສະຫະປະຊາຊາດ (ໂລກ) ປີ 1948

ມາດຕາ 25.

(1) ທຸກຄົນມີສິດທິໃນຄວາມເປັນມາດຕະຖານຂອງດຳລົງຊີວິດທີ່ພຽງພໍສໍາລັບສຸຂະພາບ ແລະ ສະຫວັດດີຂອງຕົນເອງ ແລະ ຂອງຄອບຄົວ , ລວມທັງອາຫານ, ເຄື່ອງນຸ່ງຫົ່ມ, ທີ່ຢູ່ອາໄສ, ການດູແລທາງການແພດ ແລະ ການບໍລິການສັງຄົມທີ່ຈໍາເປັນ, ແລະສິດທິໃນການຄວາມໝັ້ນ ຄົງ ໃນກໍລະນີ ມີການຫວ່າງງານ, ຄວາມເຈັບປ່ວຍ, ຄວາມພິການ, ເປັນຫມ້າຍ ອາຍຸແຕ່ຊະລາ ຫລື ຂາດອື່ນໆຂອງດຳລົງຊີວິດຢູ່ໃນສະຖານະ ທີ່ນອກເໜືອຈາກການຄວບຄຸມຂອງຕົນ.

ມາດຕາ 28/ ຂອງ UUD 1945 (ລັດຖະທຳມະນູນ) ຂອງສາທາລະນະລັດແຫ່ງ ອິນໂດເນເຊຍ:

'ສິດທິໃນການໃຊ້ຊີວິດ, ສິດທິທີ່ຈະບໍ່ໄດ້ຮັບການທໍລະມານ, ສິດທິຂອງອິດສະລະພາບຂອງຄວາມຄິດ ແລະ ສະຕິຮູ້ສຶກ, ສິດທິໃນການນັບຖື ສາສະໜາ, ສິດທິທີ່ຈະບໍ່ໄດ້ຮັບການກົດຂີ່, ສິດທິໃນການໄດ້ຮັບການຍອມຮັບວ່າເປັນບຸກຄົນຕໍ່ໜ້າກົດໝາຍ ແລະ ສິດທິທີ່ຈະບໍ່ໄດ້ຖືກ ການດຳເນີນຄະດີບິນພື້ນຖານຂອງກົດໝາຍທີ່ມີຜົນຍ້ອນຫຼັງແມ່ນສິດທິມະນຸດທີ່ບໍ່ສາມາດໄດ້ຮັບການຫຼຸດຜ່ອນພາຍໃຕ້ສະຖານະການໃດ "

ບັດຂອງຂວັນ M1 Voucher ແລະ ໃບຢັ້ງຢືນປົດປ່ອຍພາລະໜີ້ສິນ ຈະໄດ້ຖືກດຳເນີນການໂດຍຜ່ານບັນຊີອະສົງໄຂທີ່ເລືອກໄວ້ແລ້ວ ASBLP (ກວດກາໂດຍທະນາຄານໂລກ ແລະ ຍັງຢືນໂດຍກົມເສດຖະກິດ ແລະ ກິດຈະການທາງສັງຄົມຂອງ ສະຫະປະຊາຊາດ, DESA) ເປັນສ່ວນໜຶ່ງຂອງ ການກວດກາຄັງສຸດທ້າຍຂອງ 884 ທະນາຄານໃນໂລກ, ຄະນະກຳມະການ 300 - ອົງການອົງປະກອບສາກົນ, (ໃບແຈ້ງການກວດກາຢູ່ເວັບໄຊທ໌: <http://swissindo.news/wp-content/uploads/2016/12/infinite-bank-statement-1.pdf>). ທະນາຄານທັງໝົດທີ່ຖືກລົງເຫັນດີທີ່ຈະ ຮັບເອົາຂອງຂວັນທີ່ສະເໜີໃຫ້ເພື່ອປົດປ່ອຍໜີ້ສິນທົ່ວໂລກ ແລະ ຂະບວນການລາຍຮັບຂັ້ນພື້ນຖານສໍາລັບດຳລົງຊີວິດໂດຍທາງບັດຂອງຂວັນ M1 Voucher ຈະໄດ້ຮັບອັດຕາສ່ວນເປັນເປີເຊັນສໍາລັບການຄຸ້ມຄອງການທ່າທຸລະກຳທັງໝົດຂອງລູກຄ້າຂອງພວກເຂົາ.

ອົງການ ຢູເອັນ ສະວິສອິນໂດ ຈະສືບຕໍ່ເຮັດວຽກຮ່ວມກັບລັດຖະບານຂອງອິນໂດເນເຊຍ ແລະ ໂລກ, ໂດຍບໍ່ມີການຖືກຂັດຂວາງ, ຈົນກ່ວາການສັ່ງຈ່າຍ ເລກທີ 1-11 ຈະສໍາເລັດ, ນໍາອິດສະຫລະພາບ ແລະ ກຽດສັກສີໃຫ້ມະນຸດຜູ້ບໍລິສຸດທັງໝົດ, ເລີ່ມຕົ້ນດ້ວຍການຮັບເອົາລາຍຮັບພື້ນຖານປະຈໍາເດືອນ ຂອງເຂົາເຈົ້າເປັນການກ້າວໄປຂ້າງໜ້າໃຫ້ປະສົບຄວາມເປັນຈິງຂອງການເອົາສະຫວັນ ມາຢູ່ເທິງແຜ່ນດິນໂລກ.

ສໍາລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, www.swissindo.news ແລະ ສໍາລັບດາວໂຫລດ M1 voucher ພາສາອັງກິດ <http://swissindo.news/wp-content/uploads/2017/05/M1-voucher-indonesian.jpg>